
 
 
Romelanda UF  PROTOKOLL Nr 07-2014 
Romevi Hög 130 
442 92 Romelanda  2014-08-11  § 51 – 60 
 
 
 
Art Huvudstyrelsemöte  
Tid 18.30 
Plats Romevi 
Närvarande: Kalle Engström, Thomas Thunberg, Janne Flodin, Kjell Johansson, Maria Carlsbogård, 

Tomas Cassanelli, Annika Rolfsson 
  

  Ansvarig 
 
§ 51 Öppnande 
 
§ 52 Dagordning 
 
§ 53 Föregående 
        Protokoll 

 
Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 
Dagordning godkändes. 
 
Föregående protokoll godkändes. 
 

 

§ 54 Ekonomi utdrag Inga utdrag.  

§ 55 Ekonomi Resultatrapport 2013, budget 2014, årsmötesprotokoll till 
Swedbank. 
 
Föreningen undersöker kostnaden för att ha en mindre 
checkkredit hos Swedbank. 
 
Diskussion om varför föreningen ej följer lagd budget. 
 
Det ekonomiska bidraget från bingoalliansen har minskat kraftigt. 
Bingoalliansen har kallt till ett extramöte 14/8 som Kjell går på. 
 

Annika 
 
 
Annika 
 
 
 
 
Kjell 

§ 56 Fotboll 
 

Dam & Damjunior har precis kört igång inför hösten. 
 
Herrlaget, god uppslutning, bra stämning. Resultatmässigt har det 
gått mycket bra och laget har möjlighet att nå division 3 vilket 
styrelsen ser som positivt. 
GFF har kallat till möte 18/8 angående regler med anledning av 
avbrutna matcher. Oscar och Kalle går på mötet 
 
Fortsatta diskussioner kring herrjuniorlag inför 2015. 
 
Utskick angående uppstart av fotbollsskola för barn födda 2008. 
Föräldramöte inplanerat till 18/8. 
 
Föreningen bjuder in F & P07 i närområdet till en träningsturnering 
i slutet på höstsäsongen. 
 
Utbildning – Avspark kan föreningen ordna själva då Janne och 
Oscar gått BAS 2. Ordnas inom kort. 

 
 
 
 
 
Kalle 
 
 
Kalle 
 
Janne 
 
 
Janne 
 
 
Maria 
Janne 



§ 57 Kansli info  Nytt rekord (drygt 130) för antalet deltagare på 
sommarfotbollsskolan. Boule-damerna gjorde som vanligt ett 
fantastiskt arbete med maten till alla deltagare. 
 
2/3-delar av reservparkeringen utjämnad. Annika kontrollerar om 
sponsring av grus och markduk. 
 
Föreningen har även detta år haft sommarjobbare på Romevi. 
2x2x 3 veckor 
 
Ljudanläggning A-plan, arbete pågår för att få ordning på den. 

 
 
 
 
 
Annika 
 
 
Janne 
 
Janne 

§ 58 Övriga frågor Ledaraktivitet planerat till en lördag i slutet på oktober. Ca 10:00 –
kvällen. 
 
Föreningen har under sommaren visat en VM-match där 
föreningens medlemmar var inbjudna. 
 
Finns brister på motionsslingan som är kommunens ansvar. 
Janne kontaktar kommunen.  
 
Dunross inbjudna till nästa möte. 
 
En innebandysektion är startad och ett herrlag anmält i division 6. 
 
Styrelsen beslutade att innebandysektionen under 2014 får ta 
fram egna lag-sponsorer mot att de betalar domaravgifter själva. 
 
Föreningen tar fram diplom till alla sponsorer av konstgräsplanen. 
 
Höstens arbetsdag, 13/9 närmar sig. Lägg ut påminnelse på 
hemsidan. 
 
Problem att nå ansvariga för dagbarnverksamheten på 
kommunen. Vi gör nytt försök. 
 
Till kommande ledarträff bjuds SISU in och pratar IndrottonLine 
och APn 
 
Höstmöte torsdagen 20/11 
Höstens arbetsdag den 13/9 
Huvudstyrelsemöte 1/9, 6/10, 3/11, 1/12  
 

Kjell 
 
 
Tomas 
 
 
Janne 
 
 
Janne 
 
Kjell 
 
 
 
 
Kjell 
 
Thomas 
 
 
Janne 
 
 
Janne 
Maria 

§ 59 Nästa möte Nästa möte måndag 1/9 klockan 18:30. 
För fika ansvarar: Kalle 

 

§ 60 Avslutning Mötet avslutades 
 

 

 
  ……………………………..  ……………………….. 
   

Kalle Engström  Thomas Thunberg 
Ordförande   Sekreterare  


